
Viškorudniški bord
o aktualnih nalogah

Zaradi številnih, predvsem pa aktualnih
nalog, ki zadevajo borčevsko članstvo, so se
16. februarja zbrali viškorudniški borci na
razširjeni seji skupščine in štiriinpolurna
razprava je kar dobro oborožila delegate in
predsednike krajevnih organizacij z infor-
macijami pred bližnjimi krajevnimi skupšči-
nami.

S Spomenico ZZB NOV Slovenije o odpr-
tih vprašanjih novejše zgodovine, se morajo
seznaniti vsi člani, zato jo je treba tudi vsem
posredovati in zato nam ne sme biti žal ne
denarja ne aktivnosti, pa tudi ne naporov,
da jo razložimo tudi drugim krajanom, so
menili. Z odobravanjem so sprejeli predloog
Milana Babška, da se jo nujno dopolni s po-
glavjem, ki naj jasno in nazorno obelodani
vlogo partizanov - NOVIN POS - v zavez-
niških silah, odnosno vlogo zaveznikov
v borbi za osvoboditev.

Glede nove zakonodaje o vojaških invali-.
dih, vojnih veteranih in žrtvah vojnega nasi-
lja, je bilo slišati nemalo kritik na račun
vlade, ki že uveljavljene pravice borcev in
teh kategorij jemlje po koščkih in na angro,
pri čemer pripravljalci zakonov, morda tudi
zaradi nepoznavanja, kar pa je nedopustno,
ne znajo žrtev vojnega nasilja opredeliti po
splošno uveljavljenih evropskih kategorijah,
zavzeli pa so se tudi za ponovno ustanovitev
zveze vojaških vojnih invalidov.

Prav tako so po uvodnih besedah viško-
rudniškega župana Bogdana Bradača, ki je
spregovoril o procesih preoblikovanja ob-
čin, glasno opozorili na ključne pomanjklji-
vosti sprejete zakonodaje, ki je nedodelana
in kot popolnoma odprta pušča ključna
vprašanja kot so npr. financiranje novih ob-
čin, zato se bodo v svojih okoljih skušali
zavzemati za najbolj racionalne rešitve. Na
to preobrazbo pa bo vezana tudi drugačna
organiziranost njihove organizacije pa tudi
domicilov brigad in enot, o čemer velja raz-
mišljati.


